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Van:    
Verzonden: donderdag 10 februari 2022 11:21 
Aan:   
Onderwerp: Admiraalsplein 
 

 
 
Nog even terloops ons gesprek over het Admiraalsplein teruggekoppeld aan  . Die vindt het goed idee zoals 
we het willen insteken om eens goed kijken naar de positionering/ branchering van dit winkelcentrum, ook met de 
vraag hoe je de woningbouwontwikkelnig Amstelwijck kan verbinden, en daarmee ook de vraag in te incorporeren 
hoe die 600 m2 ingevuld moet worden.  
 
Dus we wachten een het antwoord van  , maar   kon zich in ieder geval vinden 
in deze aanpak. 
 
Wie is trouwens de gebiedsmanager voor Dordt West? 
 
Gr,    
 




